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Referat fra møte i FAU v/ Kirkevoll skole 

onsdag 05.02.2025, kl.19.00-21.00, Kvarten 

 

 

Saksliste   

1. Godkjenning av innkalling og saksliste, samt innspill til Eventuelt 

2. Nye saker  

● Melding fra Henning om skriblerier på pultene etter trafikkurs 

3. Eventuelt 

● Oppdatering vedr. felleskurs dysleksi 

●  Jfr. årshjul:  

- Tema/ungdom: Skoleball - dato? Tema for våren. Politi? SoMe? Annet? 

- Aktivitetsgruppen: Skibuss? 

● Spleis opprettet 

● Innspill fra økonomigruppen 

4. Status fra gruppene 

5. Individuelt arbeid i gruppene 

 

 

1) Innkalling og saksliste ble godkjent. Uthevet i gult ble lagt til etter utsendelse av invitasjon til møtet. 
2) Nye saker  

● Orientering fra rektor Henning om skriblerier på pultene etter trafikkurs.  

Ved skolestart dagen etter trafikalt grunnkurs fantes skriblerier på flere pulter. Flere av dem var rettet mot lærer 

og enkeltelever. Dette er ikke akseptabelt og det forventes at trafikkskolen tar ansvar for at slikt ikke skjer mens 

lokalene er lånt ut til dem.  

3) Eventuelt 

● Oppdatering vedr. felleskurs dysleksi  

Initiativtaker melder at responsen har vært overveldende positiv til felleskursmodell for FAUer i Bergen via 

dysleksiforbundet og på temaet dysleksi i denne omgang. FAUene kan enes om andre tematikker videre hvor det 

anses behov for å øke kompetansen i skolene og blant foreldre/FAUer. Dysleksiforbundet vil sende ut invitasjoner 

til kurs. FAUene kan da ta stilling til  om man ønsker å delta på det forbundet lander på som kursoppsett. Kurset vil 

bli finansiert av dysleksiforbundet og åpner for at det kan hentes inn fagkompetanse fra hele landet inkl. lokale 

stemmer/aktører. Kurset vil bli lagt opp etter innspillene som er kommet inn fra FAUene samt det fagfolk anbefaler 

at det fokuseres på. Bergen vest og øst ønsker å organisere seg på bydelsnivå (slik det er gjort i Bergen Sør og 

delvis i Åsane allerede). FAUene ved barneskoler i Bergen sør har organisert seg i Spondgruppe og det sonderes 

behov for/ønske om gjenopprettelse av et kommunalt FAU. 

●  Jfr. årshjul:  

a. Tema/ungdom:  

i. Skoleball - dato? Det meldes at elevrådet har ansvar for initiering av 

skoleballarrangement. Oppfordrer elevrådet til å sette dato i god tid.. 

Elevrådet kan søke midler fra FAU. Skriftlig søknad rettes til  

 orcawater@hotmail.com
ii. Tema for våren. Politi? SoMe? Annet? Det meldes at det ikke er planlagt 

temakveld for inneværende skoleår, men det undersøkes mulighet for 

dette og tematikken vil trolig omhandle nettvett/bruk av sosiale medier. 

b. Aktivitetsgruppen: Skibuss? Det meldes at skibuss ikke har vært arrangert på mange 
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år og at dette nok er noe som “henger igjen” fra tidligere årshjul. FAU vurderer det 

likevel som et fint tiltak. Hos BUA og skattkammeret kan man låne gratis 

aktivitetsutstyr av god kvalitet og de har utstyrssentraler bl.a. på Slåtthaug og 

Hjellestad. Kan vurderes til neste sesong. 

● Spleis opprettet   

FAU opprettet en Spleis for å samle inn ekstra midler. Økonomigruppen erfarer at mange søkbare midler i økende 

grad er øremerket spissede formål. Kulturbilletten er et flott tilbud hvor skolen kan bestille bussbillett til klasse og 

lærer. Formålet skal være en DKS (Den Kulturelle Skolesekken). Det finnes i tillegg mange flotte gratistilbud for 

barn og ungdom i Bergen sentrum og FAU sin tanke var da at en Spleis kunne skaffe midler slik at skolen i større 

grad kan ta med seg elever ut av skolen for å delta på ulike læringsaktiviteter. Både Fanaposten og Arbeiderpartiet 

har meldt sin interesse for saken. FAU har meldt at dette alene er et initiativ fra FAU og ikke skolen.  

● Meldt sak 

Chromebook deles ut til alle elever fra 5. trinn og disse sendes med elevene hjem daglig. Foreldre erfarer at barna 

blir med hverandre hjem og treffes i garasjer etc. for å spille nettbaserte spill på Chromebooken. Argumentene for 

å sende dem med hjem er for å gjøre de digitale leksene samt å lade Chromebooken. FAU oppfordrer skolen til å 

se på alternativer: Mulig at den kun sendes med elevene hjem 1-2 dager per uke slik at de digitale leksene kan 

gjøres? Mulig å få på plass skjøteledninger med flere uttak i klasserommene slik at Chromebookene kan lades på 

skolen? FAU-representant som er lærer ved annen skole melder at det praktiseres slik ved deres skole. Dersom 

familier har PC i hjemmet kan barnet også logge på via denne for å gjøre leksene i kommunens program. Dersom 

man ikke har PC hjemme, kan Chromebooken tas med hjem?  

 

4) Status fra gruppene:  

● Skole/hjem: Ingenting å melde 

● Aktivitet: Det arrangeres minidisco 19. og 20. februar. Invitasjon sendes ut ila. de neste dagene. 

● Tema ungdom: Det jobbes med temakveld nettvett/ SoMe. 

● Bygg og uteområder: Dato for vårens dugnad kommer ila. de neste ukene. Avventer tilbakemelding fra skolen ang. 

hvilke prosjekter skolen anses som aktuelle. Vedr. mulig bygging av basketballbane ved den opprinnelige planlagte 

BMX banen avventes kontakt fra kommunen. Gjentar ønske om kunstgress på grusbanen. Dette vil kunne avlaste 

treningskapasiteten på Stavollen. Det vil også være et insentiv for Bjarg til rekruttering da terskelen for trening 

etter skoletid vil være lavere for småtrinnene spesielt. Jfr. manglende oppslutning blant jentene på 1. trinn. 

● Trafikk og skolevei: Takk til representanter fra gruppen som på eget initiativ kjøpte sekker med strøsand og 

strødde gangveien på nordsiden av skolen på de glatteste dagene i vinter! 

● Økonomi: Det står en del penger på en konto som er øremerket “Revy”. FAU medlemmer melder at det tidligere 

var teater som valgfag på skolen og at det da ble arrangert revy av primus motorer der. Ettersom dette valgfaget 

ikke lenger eksisterer og det ikke har blitt arrangert revy de siste årene, besluttes det av  FAU idag at disse midlene 

kan frigjøres til å dekke utgifter til skolebakk, natursti, 17. mai osv.  

● Natteravnene i Fana: Det jobbes fortsatt med å utarbeide vaktlister. Natteravnsgruppen har en liste med tidligere 

frivillige de anvender. I fjor kontaktet Natteravnene skolen for å videreformidle via Vigilo slik at foreldre kunne 

melde seg frivillig. Dette har ikke blitt gjort i år. FAU oppmuntrer til å utforme en invitasjonstekst som kan sendes 

ut til foreldrene. 

  

5)   Individuelt arbeid i gruppene 

● Gruppene gikk sammen de siste 40 minutter for å jobbe med aktuelle saker. 
 
Fellesmøte ble avsluttet kl 20:20 og gruppene gikk til individuelt arbeid. Alle gruppene oppfordres til å møtes mellom møter v/behov.  
 

 
Tilstede: 22 av 27 (inkl. leder) 
Forfall meldt: 5 av 27 
Referent: Tine C.S. Wingsternes 
 
 
 
 


